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ROMANIA
JUDETUL BIHOR
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SANIOB
Nr. 1753/06.08.2014

P R O C E S V E R B A L

Incheiat azi06.08.2014in sedinta ordinara a Consiliului local al comunei
Saniob, stabilita prindispozitia primarului nr.67/25.07.2014, sedinta care a avut loc la
sediul administrativ al acestei institutii publice, ora 8.30.

La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri:Buzas Ioan Nicolae-
viceprimar, Boros Stefan, Braun Tibor, Fabian Robert-Csongor, Meszaros Anita,
Nagy Karoly, Costa Mircea Andrei, Opre Viorel Florian si Varga Bela.

Au absentat consilierii :Hundemer Kinga Maria, Meszaros Anita,.
Au participat de drept:d-ul Molnar Jozsef – primar si d-na Mela Maria-

Elena – secretar ,
Au mai participat d-na Borbely Zita – consilier contabil si d-ul Erdei Danut

Eugen – delegat satesc al satului Cenalos.

d-na secretar a adus la cunostinta d-lor si d-nelor consilieri ca este momentul
pentru alegerea unui nou presedinte de sedinta pentru urmatoarele 3 luni.

- asteptam propuneri.
D-nii Nagy Karoly si Opre Viorel propune pe d-ul Varga Bela .
Alte propuneri nu mai sunt. Cine este pentru?
Se aproba alegerea presedintelui de sedinta in persoana d-uluiVARGA BELA

cu unanimitate de voturi pentru si se adoptaHotararea nr.30.

O R D I N E A D E Z I:

D- ul Varga Bela – presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a supus spre
dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob,Ordinea de Zi a sedintei, la care i-a
dat citire:

1. Alegereapresedinteluidesedinta.
2. Aprobarea ordinii dezi.
3. Aprobarea procesului verbal al şedinŃei ordinare din data de 02.06.2014.
4.4. Proiect de hotarare pprivind rectificarea bugetului Consiliului local al comunei

Saniob pentru anul 2014.
5. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de încheiere a exerciŃiului

bugetar al comunei Saniob pe trimestrul II, anul 2014.
6. Proiect de hotarare privind ajustarea valorilor de inventar aferente bunurilor

proprietatea publica a comunei Saniob, insusite de catre ConsiliulLocal al
comunei Saniob.

7. Proiect de hotarare privind aprobarea Codului etic şi de integritate al
funcŃionarilor publici şi al personalului contractual din cadrul Prim ăriei
comunei Saniob
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Suplimentarea ordinii de zi:

8. ProiectProiect dede hotararehotarare privind aprobarea incheierii unui nou contract de inchiriere
intre comuna Saniob si SC Calin Med SRL in baza contractului de inchiriere
nr.1191/07.08.2009.
9. Proiect de hotarare privind instituirea taxei speciale de salubrizare pentru
serviciul prestat populatiei din comuna Saniob, pe perioada determinata.

Ordinea de zi a fost aprobata cu 9 voturi pentru, adoptandu-seHotararea nr.31.
Inainte de inceperea dezbaterii materialelor inscrise in ordinea de zi a sedintei, d-

na secretar a pus la dispozitia consilierilor localiprocesul verbal al sedintei ordinare
din 02.06.2014, pe care l-a supus spre aprobarea Consiliului local .

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 9 voturi pentru,adoptandu-se
Hotararea nr.32.

La punctul patru din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind rectificarea
bugetului Consiliului local Saniob pentru anul 2014,d-na contabil Borbely Zita a
solicitat retragerea acestui punct de pe ordinea de zi, deoarece sumacare trebuia sa intre
pentru canalizare nu a fost inca repartizata .

La punctul cinci din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind aprobarea
contului de încheiere a exerciŃiului bugetar al comunei Saniob pe trimestrul II,
anul 2014.

d-na contabil Borbely Zita arata care sunt veniturile, cheltuielile si excedentul
trimestrului II al anului in curs .

In urma celor expuse, d-ul presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.
d-ul Varga Bela – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul cinci al

ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.33, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0
abtineri .

La punctul sase din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind ajustarea
valorilor de inventar aferente bunurilor proprietatea publica a comunei Saniob,
insusite de catre Consiliul Local al comunei Saniob,d-na secretar prezinta Raportul
de specialitate si arata ca valoarile de inventar ale bunurilor din domeniul public nu au
mai fost modificate de la data intrarii bunurilor in domeniul public. Astfel, inanul 2011,
valoarile juste ale bunurilor din inventar au fost stabilite de catre experti autorizati,
valori care au fost preluate in contabilitate. In anul 2014, avand in vedere ca au trecut 3
ani de la stabilirea valorii juste a bunurilor, acestea au fost reevaluate pebaza
programului contabil-informatic. In consecinta, am dorit sa aducem lazi si anexa 36 -
Inventarul bunurilor care apartin domeniului public al comunei (Ciuhoi) Saniob, la
Hotararea Guvernului nr. 970/2002 privind atestarea domeniului publical judetului
Bihor, precum si al municipiilor, oraselor si comunelor din judetul Bihor;

In urma celor expuse, d-ul presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.
d-ul Varga Bela – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul sase al

ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.34, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0
abtineri .
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La punctul sapte din ordineade zi, Proiect de hotarare privind aprobarea
Codului etic şi de integritate al funcŃionarilor publici şi al personalului contractual
din cadrul Primăriei comuneiSaniob,d-nasecretarprezintaRaportuldespecialitate.

In urma celor expuse, d-ul presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.
d-ul Varga Bela – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul sapte al

ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.34, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0
abtineri .

La punctul opt care suplimenteaza ordinea de zi,Proiect de hotarare privind
aprobarea incheierii unui nou contract de inchiriere intre comuna Saniob si SC
Calin Med SRL in baza contractului de inchiriere nr.1191/07.08.2009,d-ul primar
arata ca in urma stabilirii ordinii de zi prin dispozitie, d-ul dr.Butaru Calin adepus o
solicitare de prelungire a contractului anterior si in acelasi timp a solicitat modificarea
datelor chiriasului din SC Butaru Med SRL in SC Calin Med SRL, dansul nemaifiind
reprezentant legal la SC Butaru Med SRL. In fapt, pe parcursul contractului, spatiul a
fost subinchiriat catre SC Calin Med SRL, cu acordul proprietarului. Pentruca,
contractul de inchiriere urmeaza sa expire, s-a decis introducerea luipe ordinea de zi.

d-ul Varga Bela – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul opt al
ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.36, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0
abtineri .

La punctul noua din ordineade zi, Proiect de hotarare privind instituirea
taxei specialede salubrizare pentru serviciul prestat populatiei din comunaSaniob,
peperioada determinata.

d-ul primar arata motivul pentru care este necesara instituirea taxei speciale
de salubrizare. Firma de salubrizare SC Bayon SRL care pana nu demult a asigurat
serviciul de salubrizare in comuna noastra, a comunicat verbal, farasa depuna nimic in
scris, ca este in procedura de faliment . Datorita faptului ca procedurade scoatere la o
noua licitatie necesita mai mult timp, anuntul pe SEAP trebuie sa stea 3 luni, trebuie
luate masuri urgente pentru asigurarea continuitatii serviciului de salubrizare. Astfel,
prin cereri de oferte, am semnat un contract pe o perioada de 3 luni cu SC AVE SRL,
care, de doua ori pe luna va asigura ridicarea gunoiului. Plata pentru fiecare ridicare va
fi platita de catre primarie, urmand ca acesti bani sa fie recuperati de lapopulatie prin
introducerea in debit a sumei de 2 lei/pers/luna, iar pentru persoanele juridice a sumei
de 15 lei/luna.

In urma celor expuse, d-ul presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.
d-ul Varga Bela – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul noua al

ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.37, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0
abtineri .
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La diverse.
D-ul primar: referitor la canalizare, dupa cum ati vazut se lucreaza intens,

drumul este anevoios si prin intermediul d-voastra rugam populatia sa fie cu rabdare.
O alta problema pe care doresc sa o discutam este referitor la terenul de sport,

pentru care s-a depus cerere de folosire pentru antrenamente de catre Asociatia sportiva
din Cauaceu, unde avem jucatori sportivi si din comuna noastra. Consider ca nu aveti
nimic impotriva de a fi de acord cu acest lucru.

Si in incheiere, doresc sa va amintesc ca in data de 16-17 august vom sarbatori
“ZIUA COMUNEI”, vom avea un program variat si va asteptam pe toti consilierii
impreuna cu familiile sa veniti sa petrecem impreuna.

Alte discutii nu au mai fost.
d-ul Varga Bela – presedintele de sedinta:
- Declar sedinta incheiata. Va multumesc!

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINTA SECRETAR
VARGA BELA MELA MARIA-ELENA


